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Na zagrebškem spomladanskem 
velesejmu smo se predstavili 
v novi preobleki

Spomladanski Zagrebški velesejem je odprl zvezni sekretar za energetiko tov. Rade 
Pavlovič, ki je obiskal tudi naš novi razstavni prostor.

V zadnjih letih se vedno bolj kaže potreba po kompleksni predstavitvi naše de
lovne organizacije na sejemskih prireditvah. Vse sejemske prireditve, zaradi njihovega 
vsebinskega koncepta, tega sicer ne dopuščajo, zato pa je bila toliko večja težnja, da 
za takšno predstavitev izkoristimo Zagrebški spomladanski in jesenski velesejem, kjer 
imamo že nekaj let stalni razstavni prostor.

V začetku letošnjega leta se nam je s pridobitvijo novega in po površini večjega 
razstavnega prostora ponudila priložnost, da damo našemu nastopu na sejmu drugač
no, novo in po vsebini bogatejšo obliko. Tako smo na spomladanskem Zagrebškem 
sejmu prvič nastopili kot Zdravilišče Rogaška Slatina, brez navedbe katerekoli TOZD. 
Med obiskovalci sejma je takšna oblika predstavitve bila zelo odmevna, kar dokazuje 
tudi število obiskovalcev, ki so iskali informacije o ponudbi našega Zdravilišča ali pa 
celo rezervirali bivanje pri nas.

Marjeta Napast

zagrebacki velesajara
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KOMISIJA ZA OCJENJ1 VANJE

Graški sejem
JUGOSLOVANSKA TISKOVNA KONFE
RENCA

Ob jugoslovanskem dnevu na spomla
danskem graškem velesejmu je bila v se
jemski palači tiskovna konferenca. Tam
kajšnjim novinarjem je bila razgrnjena 
jugoslovanska turistična ponudba v SR 
Hrvatski in tudi drugje.

Avstrijski novinarji so načenjali tudi 
vprašanja zdraviliške ponudbe. Naš infor
mator v jugoslovanskem paviljonu mi je 
rekel, da se obiskovalci najbolj zanimajo 
za zdravilišči Moravce in Rogaško Slatino.

Inozemsko javnost še vedno burijo du
hovi okoli našega depozita, ki ga mora
mo plačati, če potujemo v inozemstvo. 
Dejansko to pomeni omejitev pretoka na
ših državljanov (beri na nakupe v Avstri
jo in Italijo). Zunanji tisk je dokaj ob
jektiven in razume naš gospodarski po
ložaj. So pa tudi takšni, ki si prizadevajo, 
da bi temu dali tudi politični prizvok.

Zanimanje avstrijskih turistov je padlo 
na zaskrbljujočo raven. Mnogo vprašanj 
je bilo okoli zagotovitve preskrbe za tu
riste, ki letujejo v šotoriščih in v zaseb-



nih sobah in si sami pripravljajo tople 
obroke.

Trenutne ocene o zanimanju so neza
dovoljive. Temelje na podatkih o prodaji 
v turističnih agencijah.

Dokajšnje izglede za poboljšanje sta
nja si lahko obetamo od onih 70 % ino
zemskih turistov, ki letujejo v lastni orga-

V Kadrovski novicah našega glasila je 
zabeleženo, da je za opravljenje del in 
nalog Vodenje splošno kadrovskega sek
torja sprejet tov. DROFENIK JOŽE.

Ker se bomo ob reševanju naših prob
lemov z njim večkrat srečevali, je prav, 
da ga na kratko predstavimo:

Določeni dogodki iz človekove mlado
sti večkrat vplivajo na njegovo nadaljnje 
življenje. Je bilo v vaši mladosti kaj po
dobnega?

Doma sem iz Sečovega pri Rogaški 
Slatini. Svoja prva leta sem preživel v 
Mariboru (roj. 30. 4. 1942), kjer sem tudi 
pričel z osnovno šolo. Nadaljeval sem jo 
v Rogaški Slatini, nato končal nižjo gim
nazijo, ki je bila osnova za srednjo šolo. 
Nekako se nisem mogel odločiti za smer 
študija, pa sem maturiral na celjski gim
naziji iz geologije. Nato sem študiral viš
jo pravno šolo — štipendije ni bilo mož
no dobiti, starši so me težko vzdrževali 
— zato sem se še pred potekom študija 
zaposlil na občini — oddelku za gospo
darstvo. Bil sem eden iz prvih mladih ka
drov z višjo izobrazbo. In če si se takrat 
zagrizel v delo, si lahko strokovno rasel, 
kljub temu, da te nihče ni usmerjal.

Tako sem sprejemal različne funkcije 
v občinskih upravnih organih. Nazadnje 
sem leta 1979 kandidiral za predsednika 
Občinske konference SZDL, kjer se je tu
di moja profesionalna kariera letos 30. 4. 
zaključila.

Kateri dejavnik je bil najbolj prisoten, 
ko ste se odločali za zaposlitev v naši 
delovni organizaciji?

Če se hoče človek formirati kot de
lavec, mora delo spoznati v temelju. Ob 
opravljanju različnih občinskih in politič
nih funkcij postajaš enostranski in nimaš 
stike z življenjem in delom v bazi. Prav 
pa bi bilo, če bi vsak človek krožil po 
določenem zaporedju, vendar ravno v ob
ratni smeri kot sem sam. Žal se mi zara
di obilice funkcij ni uresničila želja, da

nizaciji. Če bomo v predsezoni dokazali, 
da imamo urejeno preskrbo, da so lanski 
dogodki neljub pripetljaj, ki ga želimo 
čimprej pozabiti in da imamo ustrežljive 
vse tiste delavce, ki prihajajo v stik z 
gosti od državne meje in ves čas do po
vratka čez mejo v domovino, zna biti le 
vse dobro in uspešno.

S. Čujež

bi dokončal fakulteto, čeprav ta želja še 
ni zamrla.

Vrnitev v združeno delo mi pomeni vr
nitev v svojo stroko, s katero sem pričel. 
In ne nazadnje — kot domačin in še v 
svojem kraju pravzaprav nisem delal.

Ste funkcijo predsednika OK SZDL že 
predali?

SZDL ima letos jeseni volilno program
sko konferenco, zato je bilo z vsemi pri
stojnimi dogovorjeno, naj bi do jeseni 
opravljal svoje delo neprofesionalno ob 
principu kolektivnega dela, saj je tudi v 
času do volitev potrebno zagotoviti kon
tinuirano politično delo.

Trenutno smo v krizni gospodarski si
tuaciji. Kako jo ocenjujete?

Danes situacija ni nikjer rožnata. Spri
jazniti se moraš s tem, deliti moraš dobro 
in slabo. Sicer pa se takšne razmere od
ražajo tudi na političnem področju — pri 
opravljanju politične funkcije.

In za konec?

Morda v prvem času res ne bom za
dostil vsem pričakovanjem, mislim pa, da 
bom s skupnim korektnim delom svoje 
naloge uspešno opravljal. Zavedam se, 
da je pomembna kolektivna in osebna 
odgovornost — saj niti čas niti razmere 
ne dopuščajo druge možnosti.

Z omenjenim problemom neprofesio
nalnega opravljanja funkcije sem delovno 
organizacijo seznanil pred sprejemom. 
Zahvaliti se moram za korekten, odnos in 
sodelovanje, to pa mi je tudi garancija, 
da bom kmalu »v svojem delu«.

Mi pa želimo, da bi se pri nas dobro 
počutil ter z nami reševal probleme v 
vsestransko zadovoljstvo.

Kores Jožica

ZAHVALA

Ob zgubi moje sestre Silve se osebju 
ekon. fin. sektorja iskreno zahvaljujem za 
darovano cvetje.

Lesjak Ivanka

Sklepi samoupravnih 
organov

Odbor za družbeni standard
je sprejel sklep, da se s 25. 4. 1983 ob
javi razpis za letovanje delavcev za leto 
1983 in da je bil rok za prijavo 25. 5. 
1983.

Obravnaval je prošnje 31 delavcev za 
odobritev pomoči za zdravljenje. Zavrnje
ne so bile tri nepopolne prošnje, ena pa 
zato, ker je bila delavka na zdravljenju 
že dvakrat zaporedoma.

V razpisu je bilo določeno, da je vi
šina pomoči enaka lanskoletni, kar po
meni, da znaša za delavce, ki gredo na 
zdravljenje prvič 6.000,- din in za delav
ce, ki gredo na zdravljenje drugič 5.000,— 
din. Za delavce, ki se bodo zdravili v 
kraju, v katerega se je mogoče vsako
dnevno voziti, pa so navedeni zneski po
lovični.

Ker je bilo poslanih več prošenj kot 
je bilo na razpolago sredstev, se je od
bor odločil, da pomoč odobri v določe
nem razmerju med TOZD-i in DSSS' gle
de na število zaposlenih. Na ta način 
pride v poštev 8 delavcev iz gostinstva, 
2 iz zdravstva, 3 iz TOZD-2, 2 iz TOZD-3 
in 2 iz DSSS. Prošnje pa je poslalo 8 
delavcev iz gostinstva, 12 iz zdravstva, 1 
iz TOZD-2, 2 iz TOZD-3 in 4 iz DSSS. 
Vse prošnje je pregledal ambulantni 
zdravnik, ki je tudi določil, kateri delavci 
so zdravljenja bolj nujno potrebni.

Na osnovi omenjenih kriterijev bodo 
pomoči deležni naslednji delavci: 
a) TOZD-1 gostinstvo

1. Lesjak Rozika - Čateške Toplice 
ali Dobrna — 6.000,— din

2. Polajžer Cilka - Čateške Toplice -
6.000,— din

3. Ferjanič Marija — Dobrna — 6.000,— 
din

4. Zobec Anica - Dobrna — 6.000,- 
din

5. Križanec Kristina — Dobrna —
6.000,— din

6. Mikša Albin - Čateške Toplice —
6.000,— din

7. Bercko Marija - Lošinj — 6.000,— 
din

8. Križanec Marija — Radenci —
6.000,— din

1. Pirš Anica — Čateške Toplice —
6.000,— din

2. Matzle Marija — tujina - 6.000,- 
din

c) TOZD Polnilnica
1. Šeligo Jože — Dobrna — 5.000,— din 

č) TOZD Vzdrževalna dejavnost
1. Žgajner Stanko — Radenci — 6.000,- 

din
2. Sajko Vinko — Radenci — 5.000,- 

din
d) Delovna skupnost skupne službe

1. Birsa Cilka — Čateške Toplice —
6.000,— din

2. Plohl Elizabeta - Čateške Toplice 
- 6.000,- din

Matzle Mariji je bilo odobreno izpla
čilo v gotovini, ker se zdravi v tujini.

Odbor je tudi odločil, da naj bodo 
sredstva, ki ostanejo od skupnega zneska
100.000,— din, za rezervo.

Zavrnjena je bila prošnja Gradbenega 
odbora Prešernove ulice iz Rogaške Sla
tine za finančno pomoč pri asfaltiranju 
ulice, ker v letošnjem letu v skladu skup
ne porabe nimamo na razpolago sredstev 
za te namene.

Pomembna je kolektivna in osebna 
odgovornost...

Marinka Šeligo



Kaj in kako delamo v zdravstvu
Pravijo, da je največ nesporazumov in 

dvomov pri ljudeh, ki se ne znajo pogo
voriti ali za pogovor ne najdejo časa. Prav 
zato je moj namen, da sodelavcem v 
Zdravilišču povem, kaj in kako delamo v 
zdravstvu.

Gotovo ste vsi seznanjeni, da v Zdra
vilišču zdravimo obolenja prebavnega tra
kta in da k nam prihajajo na zdravlje
nje ljudje v različnih fazah obolenja. Prav 
zato moramo z njimi različno ravnati. Naj
težje bolne, premeščene iz bolnišnic in 
kliničnega centra, nameščamo na bolni
ški oddelek v l„ II. in lil. nadstropju 
Zdraviliškega doma. Tu imajo bolniki po
doben režim kot v bolnicah in zahtevajo 
veliko strokovne pozornosti zdravnika in 
medicinskih sester.

Druga skupina so kronično bolni in 
VVI, (vojaški vojni invalidi) ki prihajajo 
k nam na zdravljenje in izboljšanje zdrav
stvenega stanja. Ti bolniki so nameščeni 
v ostale hotele in prihajajo po zdravstve
ne storitve v terapijo. Navadno ostanejo 
na zdravljenju 21 dni.

Tretja skupina so delavci, ki jih poši
ljajo podjetja na preventivno zdravljenje; 
to je najbolj zdrava skupina, pri nas os
tanejo od 10 do 14 dni.

Prihajajo tudi tuji in domači samo
plačniki, organizirano preko turističnih 
agencij ali pa na lastno pobudo.

Zadnje čase opravljamo tudi sistemat
ske preglede za delavce različnih delov
nih organizacij.

Ambulantna diagnostika in ambulant
na fizioterapija delata za porabnike SIS 
Slov. Bistrica, Pregrada in okolice Rog. 
Slatine. Pri vseh teh bolnikih uporablja
mo takšen koncept zdravljenja, kot je za
pisan v statutu, to je da rehabilitiramo 
obolenja prebavnega trakta in obolenja 
presnove, upoštevajoč naravni zdravilni 
faktor Donat Mg in vso sodobno medici
nsko znanost.

Za nov kompleks SAVO smo se tudi 
v zdravstvu več let kadrovsko in organi
zacijsko pripravljali za sprejemanje novih 
gostov — bolnikov. Izobraževali in štipen
dirali smo zdravnike višje in srednje medi
cinske sestre, višje in srednje fizioterapev
te,- laborante, maserje. Osnova za štipen
diranje nam je bilo planirano povečano 
število nočitev (5-letni plan) ter normati- 
ri o zaposlovanju strokovnih zdravstvenih 
delavcev v naravnih zdraviliščih, katere 
nam je posredovala Poslovna skupnost 
naravnih zdravilišč Celje. Za povečano 
število gostov — bolnikov je bilo potreb
no urediti še del neizkoriščenih etaž in 
povečati število postopkov, predvsem naj
bolj iskanih in katerih nismo mogli dovolj 
prodati zaradi pomanjkanja prostorov in 
kadra (ročne masaže, podvodne masaže, 
blatne obloge, itd.).

Mislim, da je prav, če ponovim že po
znano oziroma ponovno povem, kai spre
minjamo in adaptiramo v terapiji.

12. etaža bo odslej služila drugemu 
namenu, kajti, prostor, kjer je bila kavar
na In letni vrt, bo v celoti preurejen. Tu 
bo 5 zdravniških ordinacij, ambulanta za 
medicinsko sestro, 5 prostorov za elektro- 
terapijo, soba za glasbeno terapijo, knji
žnica za strokovno literaturo in obenem 
sejna soba za strokovne sestanke (kar se
daj nimamo). V elektroterapijo bomo na
mestili nove aparate, nabavljene iz inve
sticijskih sredstev kompleksa SAVA. Nai 
omenim, da so aparati dobra in pomem

bna naložba, saj jih ne bomo uporabili 
samo za domače zdraviliške bolnike, am
pak so namenjeni tudi za ambulantno 
zdravljenje bolnikov z območja SIS Pre
grada, SIS Slovenska bistrica in okolice 
Rogaške Slatine. Omenila bom samo apa
rat VASKULAT, to je aparat za zdravlje
nje montenj v prekrvavitvi okončin, pred
vsem nog. To so težave, ki spremljajo 
starejše bolnike s poapnenjem ožilja, 
sladkorno bolne in še druge (sedaj sta v 
Sloveniji samo dva takšna aparata).

Zdraviliške ordinacije so nam potreb
ne. Mladi zdravniki nimajo svojih ordina
cij in se selijo iz prostora v prostor (dva 
zdravnika s polnim delovnim časom in en 
zdravnik s polovičnim delovnim časom). 
Trenutno morajo zdravniki ordinirati na 
bolniškem oddelku, kjer jih pa ambulan
tni bolniki težko najdejo.

8. etaža — tu smo ukinili ordinacijske 
prostore in jih namenili za diagnostično 
posege.

Ultrazvok — to je aparatura, ki z ne
bolečo metodo na ekranu pokaže (možno 
je tudi slikati) spremembe v trebušni vot
lini (žolčne kamne, tumorje, povečane or
gane, ledvice, razne bule itd.). To je ze
lo sodoben aparat, s katerim imamo mož
nost preiskovati tudi obolenje dojke in 
ščitnice. Aparat ultrazvok je v obratovanju 
od prvega dne, čim smo ga dobili in se 
je že izplačal v 75% svoje uvozne vre
dnosti.

Uredili smo prostor za funkcionalno in 
neagresivno diagnostiko srca. Nabavili 
smo aparat za cikloergometrijo in teleme
trijo. Zdravnik specialist nadzira delovanje 
srca in sposobnost srčne mišice v kabi
netu in tudi takrat, ko bolnik hodi po Ja
nini. Ti testi nam bodo neobhodno potreb
ni pri rekreativnem oddihu (za zdrave lju
di, ki jih bodo podjetja pošiljala k nam). 
Prav tako nam je omenjena aparatura 
potrebna, da zdravnik lahko presodi, ko
liko sme obremeniti s športom, kolesar
jenjem ali telovadbo človeka, ki je pri nas 
na shujševalni kuri.

Dodatno smo nabavili še gastroskop 
(aparat za pregled želodca in dvanajster
nika) in za te prostore uredili novo opre
mo (poprej je bila stara in zelo poma
njkljiva). Tudi aparat za pregled čreves
ja imamo, vse do globine 1 m 60 cm. 
Zdravnik spcialist lahko pregleda sluzni
co črevesja in takoj ugotovi bolezenske 
spremembe.

Z nabavljeno napravo za odvzem po
lipov naši specialisti lahko odstranjujejo 
polip v želodcu ali črevesju in zato ni 
potrebno več pošiljati bolnika v bolnišni
co.

Za te naštete diagnostične posege pa 
je bilo nujno urediti prostore. In ne sa
mo to. Usposobiti se mora tudi zdravstve
ni kader za vsak aparat posebej in prav 
zaradi tega je v letu 1982 in 1983 po
treba po strokovnem izpopolnjevanju v 
zdravstvu tako zelo narasla. Tega dela se 
zdravnik specialist ne more naučiti iz knjig 
teoretično, ti posegi so tako zahtevni in 
strokovno tako odgovorni, da je nujno, 
da se zdravnik specialist dodatno uspo
sablja tam, kjer te posege delajo (Klini
čni center Ljubljana, Klinika Rebro v Za
grebu in slovenske bolnišnice). Ni pa do
volj, da se usposobi samo zdravnik spe
cialist. Ob njem se mora usposobiti tudi 
medicinska sestra, da zna zdravniku asi
stirati, bolnika pripraviti na poseg ter ne

govati in vzdrževati drage instrumente.
V elektroterapiji je sistem popolnoma 

enak. Pri novem medicinskem aparatu 
mora fizioterapevt dobiti praktično znanje 
pri fiziatru (zdravniku — specialistu za 
fizikalno medicino).

Da se Zdravilišče opremlja z aparati 
za diagostiko ni naša Rogaška posebnost. 
Vsa slovenska in Jugoslovanska zdravili
šča nabavljajo aparature za diagnostiko 
v okviru svojega indikacijskega področja. 
Z delom na teh aparatih ste se usposo
bila dva naša zdravnika v Nemčiji, kjer 
sta bila na posebnem tečaju. To je tečaj 
dr. Otta, za katerega smo prijavili štiri 
zdravnike že pred nekaj leti. Ker pa je to 
edini tovrstni tečaj v Evropi so naši zdra
vniki prišli na vrsto šele letošnje leto. Ker 
ni bilo dovolj denarja, sta se tečaja ude
ležila le dva zdravnika.

Vse te omenjene preiskave in preiska
ve na rendgenskem oddelku so v velikem 
porastu, kar je razvidno iz poslovnih po
ročil. Zgoraj našteto in omenjeno opremo 
bi kot zavod za rehabilitacijo gastroen- 
teoloških in matabolnih bolzni morali ime
ti. Da pa tako draga in dragocena apa
ratura ne bi bila neizkoriščena, smo za 
diagnostično obdelavo n ambulantno zdra
vljenja v fzioterapiji sklenili samouprav
ni sporazum s samoupravno interesno sku
pnostjo Slovenska Bistrica, Pregrada ter 
okolico Rogaška Slatina.

Za takšno diagnostično delo je potre
ben zdravnik specialist in dve medicinski 
sestri na eno preiskavo. Zato obstojajo 
tudi normativi, katere postavlja republi
ška zdravstvena skupnost in so veljavni 
za celo Slovenijo (nekaj teh normativov 
v bodoči številki Vrelca).

5. etaža - je bila pripravljena za smre- 
čne kopeli, vendar zanje ni potrebe, ker 
so v upadanju. Tako smo prvotno namem
bnost etaže kjer doslej še nismo delali, 
spremenili. Tozd Zdravstvena dejavnost jo 
je adaptirala, tako da smo v njej pri
dobili nove prostore. Tu bodo metuljček 
- to je velika kombinirana kad, v katero 
lahko damo težje pokretnega bolnika, na
pravimo podvodno masažo, razgibavanje 
ali Stangerjevo kopel — dve kadi za Štan- 
gerjevo galvansko kopel, šest kadi za pod
vodno masažo, dva prostora za ročno ma
sažo in prostor za kozmetiko. S' tem bo
mo razbremenili 6. in 7. etažo, kjer bo 
več prostora za blatne obloge, po kate
rih je veliko povpraševanje.

Sprejemni trakt - skoraj vsem nam je 
znano, da so prav tukaj bili pogoji dela 
resnično neprimerni. V majhnem prostoru 
se je nabralo veliko gostov, ki so se pri
javljali, vplačevali in menjavali denar ter 
iskali informacije. Tudi delavke so težko 
opravljale svoj posel, saj sta dve ali celo 
tri imele eno pisalno mizo. Prostorov za 
stenodaktilografke sploh ni bilo. Prav ta
ko tudi ne prostora za kartoteke, ki so 
jih zlagale kar po tleh. Nov sprejemni 
trakt ima 20 metrov dolg pult, za katerem 
so šalterska mesta za blagajno, menjal
nico, štiri prijavna mesta za inozemske 
goste, dve prijavni mesti za domače sa- 
samoplačnike in dve prijavni mesti za 
piciente iz samoupravnih interesnih skup
nosti, ter za vojaške vojne invalide.

Ob istem pultu bo tudi prostor za 
razpored fizioterapevtskih postopkov. Mo
goče ne veste vsi, da dobi naš bolnik 
prvi dan zdravljenja razpored za ves čas 
bivanja v Rogaški Slatini, vsak postopek 
točno določen termin, dan etažo, kabino
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Kaj so rekli o naši delvni akciji?in uro. Takšen razpored dela zahteva tu
di popolno točnost od delavca, ki pos
topke opravlja, saj mora uppštevati časov
ni termin vsakega gosta. Prav zaradi 
tega razporeda v terapiji ni nikjer ča
kanja.

V ozadju pulta so delovni prostori za 
vodjo sprejemne pisarne, za stenodakti- 
lografe, za fakturista, statistika, vodjo 
matične knjige itd., malo skladišče in ma
li garderobni prostor.

Vse to je razporejeno v prizidku ob 
Terapiji in pivnici, katerega Slovenija-ce- 
ste gradijo s »silovito naglico«. Naša za
hteva je bila, da bi bili z gradnjo gotovi 
1. 3. 1983, vendar, žal, zakasnitev pome
ni ponovno kaljenje miru gostu, bolniku, 
ki je k nam prišel po zdravje, mir in od
dih.

Te spremembe narekujejo tudi uredi
tev avle in pivnice, priključitev veznega 
hodnika SAVA — Terapija z avlo in loči
tev pivnice s stekleno steno.

In sredi vsega tega dela in načrtova
nja nas je dobila stabilizacija, ki je 
neizprosno zarezala v dotok bolnikov na 
družbene stroške. In prav ti bolniki so po 
naših količinskih pokazateljih opravili naj
več postopkov.

Dela finančno nisem ovrednotila, ker 
je to bilo že mnogokrat povedano. Pove
dati pa hočem, da je vse to »rogovilje
nje« po terapiji zahtevalo nenehno seli
tev iz kota v kot. Zato smo potrebovali 
ljudi in delovne ure. Prav tako smo čisti
li terapijo s svojo lastno ekipo, (tudi ši
pe,) kar je bilo prejšnja leta navadno po
godbeno delo. Fond povečanih ur v pr
vih mesecih tekočega leta ja zagotovo 
posledica uvajanja novih aparatur, uva
janja novih, zdravnikov v delo, pripravnic 
medicinskih sester. Prav tako je za sis
tematske preglede, ki so vezani na kra
tek čas bivanja, potrebno večje število 
medicinskega kadra, ker je treba v teh 
dneh opraviti veliko število pregledov 
(zdravniški, laboratorij, rendgen, EKG, in 
napisati vsa odpustna pisma).

Pregled ur na dan 31. 1. 1982 kaže, 
da smo imeli v zdravstvu 10. 805 neiz
koriščenih ur.

16. 4. 1983 smo jih imeli še 1.623. Raz
liko 9.182 delovnih ur smo izkoristili v pr
vih treh mesecih in polovici aprila.. Ta 
številka je sredi meseca maja bistveno 
manjša in je izpod 700.

Kako v bodoče, v naslednji številki.

Slivnik Štefka

Steklenice za mineralno vodo in Trim- 
vit so čedalje večja postavka v ceni ozi
roma bolje rečeno pri pripravi teh proiz
vodov za trg. Da tako pri sami polnitvi 
kot na transportu pride do določenega 
dola se nam vsem zdi povsem normalno. 
Vprašanje pa je, če je normalno, da stro
ški tega loma (glede na trenutne cene!) 
znašajo letno okrog 700 milijonov starih 
din. Za to številko je seveda avtomatsko 
zmanjšan celotni prihodek polnilnice. Za
to do tega vprašanja ne moremo biti 
ravnodušni, na vsakem koraku se mora-

UDELEŽENCI:

— Delamo za dobro počutje naših gostov 
in nas samih.

— Komercialisti bodo pomagali tudi v 
TOZD Polnilnica.

— Mislim, da je koristno in potrebno. Tu
di žulji bodo.

— Škoda, ker se ti drugi smejejo.
— Če bo še kdaj akcija, se je bom ude

ležil.
— Bolje, da delamo mi, kot da bi nam 

drugi »jedli kruh«.
— Za mnoge je danes delovni dan in ni

so mogli na akcijo.
— Povabili bi lahko tudi šolarje in ostale 

krajane, saj ni to stvar samo Zdravi
lišča.

— Akcije bi se lahko udeležili tudi tisti, 
ki so prosti.

— Res ni sem zaposlena v Zdravilišču, a 
všeč mi je delo — saj je vse za nas.

— Akcija je nujno potrebna, žal pa se je 
ne morem udeležiti, ker sem v službi.

— Več ljudi več naredi. In vidi se, da 
vsak rad pomaga, ker je sezonskih 
manj.

— Glede na to, da je TOZD Polnilnica v 
polnem obratovanju, predlagam, da si 
sami organizirajo akcijo in si uredijo 
svojo okolico.

— Akcija bi lahko bila bolje organizirana, 
če bi TOZD-1 zagotovil prevoze in 
TOZD-2 prispeval šoferje.

— Takih akcij bi moralo biti več. Delati 
je dobro in zdravo.

— Akcija bi še morala biti, da dobijo pri
ložnost tudi ostali.

MIMOIDOČI: (domačini)

— Oh, kako ste pridni I
— (Starejši možakar) Veste, 29 let že ho

dim po Rogaški, pa še nisem videl di
rektorja takole delati ...

Drenažiranje plazu pri hotelu Sava

mo truditi in biti pazljivi, če hočemo, da 
bomo ta strošek občutno znižali. Vsaka 
ohranjena steklenica pomeni okroglo 
1 starega tisočaka prihranka. Zato smo 
tudi uvedli izdajo deputatne vode za na
še delavce samo dvakrat na teden in ob 
določenih urah, da bi bila možna čim 
boljša evidenca nad vračanjem prazne 
embalaže. V kratkem bomo tudi temeljito 
analizirali ves lom na transportu, da bi 
tudi tega zmanjšali na čim manjšo mero.

IZ TOZD POLNILNICA

Pomoč vrtnarjem

— Da bi človek pomagal? Kar k... vas 
gleda . . .

— Rogaška še zdaleč ni tisto, kar bi mo
rala biti . . .

GOSTI ZDRAVILIŠČA:

— Dolga leta hodim v Rogaško, a je vča
sih bila lepša.

— Danes se povsod vidi, da delate, naj
brž vas je veliko?

Skrb za lepši videz vrtnarije

— Delate za denar? (Ne)
Ste študentje? (Ne)
Delate zastonj? (Da)
Tega pri nas ni! (Avstrija)

— Ta k ve lijepe devojke, pa imaju metle?
— V Rogaško prihajamo vsako leto, se

daj se pozna gradnja, saj ni tako ure
jeno kot bi moralo biti. Je pa prijetno 
pri vas. In čudno, da vas toliko dela. 
Ne vem, če bi pri nas to uspelo? 
(delavci INA, Rijeka)

Urejanje sprehajalnih poti

— Kako to, da ste danes tu, včeraj ste 
nas pa masirale?

— Vi pa preveč dobro izgledate, najbrž 
niste čistilka?

Kores Jožica

Čemu toliko pozornosti do loma steklenic ?
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Simbol mladosti - Titova štafeta »Inovator ’83«
PRED TEM SIMBOLOM SMO SE PONOVNO SREČALI: PIONIRJI, MLADINA, DELAVCI, 
KRAJANI IN PONOVNO OBLJUBILI, DA TRDNO ODLOČENI NADALJUJEMO BOJ ZA 
GOSPODARSKO STABILIZACIJO, DA ČIMPREJ PREMAGAMO TEŽAVE.
IN S PONOSOM DVIGNJENO MLADOSTNO ROKO SMO JO PREDALI NAPREJ TER 
JI ZAŽELELI SREČE NA NADALJNI POTI.

RAZPIS
Spoštovana sodelavka, spoštovani so

delavec!
Kot vsako leto, tudi letos Občinska 

raziskovalna skupnost Šmarje pri Jelšah 
objavlja razpis o podelitvi nagrad in pri
znanj »Inovator 1983«. Podeljenih bo 10 
denarnih nagrad in 10 priznanj. Sigurno 
je tudi Tvoje inovatorsko in kreativno de
lo vtkano v tako uspešen razvoj zdravili
šča. Zato Te pozivam, ne bodi skromen 
in ne misli, da je vredno prijaviti samo 
revolucionarne izume, pač pa se zavedaj, 
da je vsaka Tvoja ideja, vsaka Tvoja iz
boljšava, ki je kakorkoli olajšala delo, 
doprinesla k dohodku, zmanjšala stroške 
ali humanizirala delo — vredna prijave.

Povzetek iz Razpisa Raziskovalne skup
nosti :

Za nagrado »Inovator 1983« lahko 
kandidirajo delavci v združenem delu ob
čine Šmarje pri Jelšah, ki so v letu 1982 
in do polletja 1983 uresničili svoje do
sežke na področju inovatorstva (izumi, 
modeli in vzorci, tehnične in druge iz
boljšave).

Kandidate za nagrado lahko predla
gajo:
— komisija za inovacije ali drugi odbori 

za inventivno dejavnost v TOZD ali
DO,

— delavski svet TOZD ali DO,
— družbenopolitične organizacije, koordi

nacijski odbori za stabilizacijo na 
vseh ravneh,

— strokovne službe TOZD ali DO,
— posamezniki.

Prijava v pismeni obliki mora vsebo
vati:
— osebne in splošne podatke prijavitelja,
— kratek opis ali risbo prijavljene inova

cije,
— podatke za vrednotenje inovacije, pri

hranek uporabnikov, izvirnost,
— aogoji nastanka, pomembnost za sta

bilizacijo,
— dokazilo, da je inovacijo obravnavala 

in priznala pristojna komisija, odbor 
ali drugi pristojni organ v TOZD oz. 
DO.
Prijave oddajte najkasneje do 20. 6. 

1983 in sicer:
— TOZD 1 - gostinstvo - Jurič Tone
— TOZD 1 - zdravstvo - dr. Jože Lavrič
— TOZD - Vzdrževalna dejavnost - Žgaj

ner Stanko
— TOZD - Polnilnica - ing. Čoh Vlado
— Skupne službe — Križan Biserka

Dr. Jože Lavrič

Letovanje v 1983
V letu 1983 ima Zdravilišče za orga

nizirano letovanje delavcev naslednje 
možnosti:

V avtokampu v Fazani, kjer imamo 8 
kamp prikolic se začne letovanje z 20. 6. 
1983, konča pa z 10. 9. 1983.

Cena prikolice je 3.000 din za delavce 
Zdravilišča Rogaška Slatina, za zunanje 
člane (t.j. tiste od katerih ni nihče zapo
slen pri Zdravilišču) pa je cena prikolice
4.000,— din.

V Ičičih pri Opatiji pa so na razpola-
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go 2 troposteljne in 2 štiriposteljne sobe, 
3 sanitarije in 2 kuhinji.

Cena za ležišče na dan je 150.— din, 
za otroke do 2 let pa je brezplačno. Za 
zunanje člane pa je cena za ležišče na 
dan 300,— din.

Izmena skupin je prav tako kot lani 
ob 10. uri.

Zamenjava bo tudi to leto potekala s 
HTR Portorož.

Cena v A kategoriji znaša 500,— din 
v B kategoriji znaša 400.— din 
v C kategoriji znaša 300.— din.

V letošnjem letu bo zamenjava s Por
torožem skrčena zaradi pomanjkanja

sredstev. Kapaciteta zamenjave bi lahko 
v letošnjem letu dosegla največ 350 noči
tev, to je največ 11 delavcev z družinami. 
V pogovoru s HTP pa nam je njihov pred
stavnik pojasnil, da bi v juliju in avgustu 
lahko letovalo pri njih le 6 delavcev z 
družinami, zaradi zasedenosti hotelskih 
kapacitet.

Iz velikega števila prijavljenih za leto
vanje v Portorožu, je razvidno, da je za 
takšno letovanje veliko povpraševanje in 
da bi kazalo v bodoče takšnemu načinu 
dati prioriteto, na drugi strani pa ukiniti 
zakup privatnih kapacitet.

Pokrajac Darja

KZ A »DONAT« nam sporoča
Klub zadovoljnih abstinentov iz Radov

ljice nam je poslal naslednji sestavek, ka
terega v celoti objavljamo:

Minilo je leto dni, odkar smo imeli 
skupni sestanek. Redno smo prejemali va
še glasilo, za kar vam iskrena hvala. Tu
di mi smo v letu 1982 dokaj uspešno in 
dostojno nastopali pod imenom patrona
ta »Donat«.

Menimo, da je naša dolžnost, zato 
vas seznanjamo z našo dejavnostjo v pre
teklem letu dni.

Ob rednem sestajanju in dejavnostih 
v družbenopolitičnih organizacijah v ob
čini smo na področju športa in ostalih 
dejavnosti delali naslednje:
1. nogometna ekipa je v občinski ligi 

(mali nogomet) zasedla v prvi kako
vostni skupini 6. mesto;

2. z reprezentanco zamejskih Slovencev 
v Globasnici so slavili naši s 4 :2;

3. bili smo v St. Primožu na Koroškem, 
kjer smo pomagali pri gradnji kultur
nega doma;

4. obiskali smo skupno grobišče padlih v 
Železni Kapli, kamor smo položili ve
nec;

5. organizirali smo dvodnevni lokostrelski 
turnir. Turnir je bil mednarodni in je 
štel v tekmovanje PITA;

6. v vrste lokostrelcev smo pritegnili 32

mladih, kar je res redek primer.
Dosti je bilo še manjših prireditev od 

pohodov do izletov, da ne omenjam ude
ležbe ob spominskih proslavah.

Mednarodni lokostrelski turnir je uspel, 
pričel pa se je z doskokom padalca, ki 
je obenem tudi lokostrelec. Z občinsko 
SZDL se dogovarjamo, da bi postal ta 
turnir tradicionalen, kajti uspelo nam je, 
da smo z lastnim (večinoma) delom prišli 
do osnovnih sredstev od semaforja do 
tarč. Vse to je na razpolago tudi vam 
oziroma vam lahko del tega tudi odsto
pimo, če želite.

Vsega tega ne bi uspeli izpeljati, če 
ne bi imeli tudi vaše podpore. Škoda le, 
da še nismo dobili panoja (vašega re
klamnega), s katerim bi propagando še 
bolj poudarili. O vsem tem je pisalo tudi 
dnevno časopisje, iz katerega smo vam 
izrezke poslali takoj po tekmovanju.

Tu prilagamo nekaj slik iz te naše de
javnosti. Občni zbor načrtujemo v maju 
in vas bomo nanj tudi povabili.

Če mislite, da je potrebno in če to 
želite, lahko pridemo na razgovore, kjer 
bi nas mogoče želeli v čem korigirati ali 
nas usmerjati, kaj in kako lahko še sto
rimo za našo skupno poživitev sodelo
vanja.

Za klub — Pretnar Franc

KADROVSKE NOVICE

V mesecu aprilu 1983 so sklenili de
lovno razmerje v Zdravilišču naslednji 
delavci;

TOZD ZDRAVILIŠKA DEJAVNOST 
Zdravstvo:
PLEVČAK Martina - čiščenje terapije, za 

določen čas,

Restavracije:
STARČEK Ivan — razklaadnje-nakladanje 

v skladišču, za določen čas,
VRDELJA Štefica — čiščenje restavracij, 

za določen čas,
BORSIC Marija — čiščenje WC, za dolo

čen čas,
SKALE Tatjana — točajska opravila, za 

določen čas,
SENEGAČNIK Dora — točajska opravila, 

za določen čas,
HALUŽAN Nada — čiščenje restavracij, 

za določen čas.

Hoteli:
SIGL Jože — opravila hotelskega vratarja, 

za določen čas,
JANZEK Katarina — pomoč pri posprav- 

Ijajnu, za določen čas,
ČUČEK Terezija — pomoč pri pospravlja

nju, za določen čas,
POTOČNIK Kristina — pomoč pri posprav

ljanju, za določen čas.

TOZD POLNILNICA
JEZOVŠEK Slavko — nakladanje in preb.

steklenic, za določen čas,
BELE Rudi — nakladanje, razkladanje v 

skladišču, za določen čas,
PLAVČAK Vida — razkladanje in prebira

nje, za določen čas.

TOZD VZDRŽEVALNA DEJAVNOST
STRAŠEK Marta — vrtnarska opravila, za 

določen čas,
KRAMBERGER Ida — fizična dela v par

ku, za določen čas,
GRILEC Ljubica — fizična dela v parku, 

za določen čas.

Delovno razmerje je prenehalo v me
secu aprilu 1983 naslednjim delavcem:

DELOVNA SKUPNOST SKUPNIH SLUŽB
ZORIN Janku — pravnik za normativno 

dejavnost, odšel v JNA.

TOZD ZDRAVILIŠKA DEJAVNOST 
Restavracije
PODKORITNIK Branku — natakarska opra

vila, odšel v JNA,
FRANGEŠ Mariji — pomivanje posode, ni 

opravila uspešno poskusnega dela, 
ŠPILJAK Majdi — pomoč pri strežbi, spo

razumno prekinila delovno razmerje.

Hoteli
KIDRIČ Neži — opravila sobarice, staro

stno upokojena.

TOZD POLNILNICA
ZDEŠAR Filipu — opravila razvozov in 

opravila skladiščnika v skladišču Ljub
ljana, sporazumno prekinil delovno 
razmerje.

TOZD VZDRŽEVALNA DEJAVNOST
PAVLOVIČ Slavku — električarska opravi

la, odšel v JNA,
OČKO Ivanu — električarska opravila, od

šel v JNA.
K. T.



Letna konferenca
Na letni konferenci Turističnega dru

štva Rogaška Slatina.
Turistična miselnost in ravnanje pre

bivalcev v izrazito turističnem kraju se v 
marsičem razlikujeta od miselnosti onih, 
kine delijo eksistenčne usode s to gospo
darsko panogo. Predvsem je tukaj okoli 
2000 prebivalcev, ki žive v družinskih 
skupnostih in se preživljajo od osnovne 
dejavnosti. Preostali del pa se preživlja 
v sekundarnih, turistično ponudbo dopol
njujočih dejavnostih, ki so v neposredni 
odvisnosti od uspešne ali pa manj uspeš
ne sezone. To se pravi, da je njihova so
cialna varnost odvisna od osebnega do
hodka. Stopnja relativno razvite turistič
ne materialne baze in njeno napredova
nje je v občutni odvisnosti od uvodoma 
omenjenega faktorja to je od turistične 
miselnosti.

Naše turistično društvo ima v več kot 
četrtstoletni tradiciji vlogo ljubiteljske de
javnosti. Njegov vpliv na delovanje kra
jevne in poslovne samouprave je bil če
stokrat odločujoč. Večjo veljavo je imelo 
v letih, ko krajevna skupnost ni imela 
vsebinske in tudi ne materialne pristoj
nosti. Ob današnjih spremenjenih razme
rah je društveni dejavnosti preostala še 
vnaprej skrb za estetsko vzgojo prebival
stva o negovanju stanovanjskih hiš in ne
posredne okolice, opozarja na pomanjklji
vosti v komnalni čistoči in na objektih, 
skrbi za sprehajališča in za odkrivanje 
novih prospektnih točk v neposredni oko
lici, nadalje za kulturno ponudbo s pri
reditvami za goste, za tvorno sodelova
nje pri sprejemanju odločujočih zazidal
no ureditvenih načrtov in pri programira
nju tekoče porabe združenih sredstev za 
urejanje komunalnih objektov. Ne nazad
nje je tu še aktivno delo oz. servis pri 
posredovanju zasebnih turističnih sob.

Spoštovani člani, ob pomenu, ki ga 
pripisujemo pregledu letne oz. dveletne 
mandatne dobe in ob poprej nanizanih 
temeljih postulatih delovanja društva, še 
nekatere ugotovitve, ki jih moramo kritič
no oceniti. Med prebivalstvo smo vnesli 
zdrav tekmovalni duh za lepše okolje. Po
delitev šampionskih vrtnic, pohval in pla
ket vzbuja moralo za še boljše okolje. Ne 
bom se ustavljal ob tem, ker bo poročal 
o tem predsednik komisije. Na šoli ima
mo turistični podmladek. Organizirali smo 
priložnostno predavanje, se vključili v ro
diteljske sestanke s temami o zdraviliškem 
turizmu. Pohvala gre šolskemu vodstvu, 
posebej ravnateljici tovarišici Petovarjevi, 
za uspešno delo te komisije pa tovarišici 
Slivnik Štefki, predsednici komisije, ki bo 
tudi podala poročilo o delu te komisije.

Komisija za prireditve se je pri delu 
in sestavi programa prireditev soočala s 
finančno nizko odmerjenimi sredstvi.

V okviru tega je zbirala umetniške sku
pine, žal čestokrat po preizkušenem re
ceptu »malo denarja malo muzike«. Iz
polnitev kulturne ponudbe, je, kot že de- 
settletje doslej, opravila Delavska univer
za, ki je organizirala okoli 12 tradicio
nalnih razstavnih prireditev. Svečane otvo
ritve so vedno popestrene z glasbenimi 
in literarnimi vložki, ki pomenijo poseben 
kulturni dogodek številnim obiskovalcem 
teh večerov. Kulturno ponudbo dopolnju
je na visoki ravni zdraviliški moški pevski 
zbor, ki ima ob sebi tudi že žensko zased
bo. Mlada folklorna skupina je že v ne
kaj nastopih prijetno presenetila in nu-

TD Rog. Slatina
dila izviren kulturni užitek.

Na športnem področju, ki ne spada v 
neposredno društveno domnevo, naj ome
nim dejavnost teniškega kluba. Njegov po
men je v tem, da organizira vikend tur
nirje seniorjev z mednarodno udeležbo, 
klubskega conskega tekmovanja, vse sku
paj pa ponuja perspektivo za razvoj špor
tnega turizma pri nas.

Društveni servis za posredovanje za
sebnih sob je lani doživel organizacijsko 
spremembo. Sledili smo zapovedim in 
priporočilom o tem, da je to dejavnost 
prilagoditi širši samoupravni kontroli in ji 
tudi zagotoviti večjo prosperiteto in vklju
čevanje v skupno zdraviliško ponudbo. Že 
več let so deževali načelni očitki, ki ve
ljajo za vso Jugoslavijo, da se znotraj 
te dejavnosti realizira odliv deviz, občin
skih davščin in turistične takse v zaseb
ne fonde. Nekateri indikatorji govore v 
prid temu (nimajo pa le izključnega vi
ra v turist, dejavnosti). Po bančnih po
datkih je naloženo na zasebnih deviznih 
kontih na območju tukajšnje banke okoli 
8 milijard st. deviz dinarjev. Število tu
rističnih postelj je padlo od 300 na števil
ko pod 200. Črna neprijavljena prenoče
vanja se dokazno širijo in so v nasprot
ju z nalogami splošnega ljudskega odpo
ra oziroma samozaščite. Nekoliko slabše
mu povpraševanju po teh sobah so neka
teri zlonamerno pripisovali okolnosti, češ, 
recepcija usmerja goste v hotele. Neugla- 
šenost dela komisije s prodajno službo 
pri postavljanju cen za I. 1983 je pov
zročila navidezno nesorazmeren dvig cen 
zasebnih sob. Upam, da bo tu napravil 
red samoupravni sporazum o medseboj
nih razmerjih udeležencev pri izdajanju 
zasebnih turističnih sob, ki je v obrav
navi in naj bi ga sprejel novi upravni od
bor. V igri je okoli 12.000 prenočitev, ki 
so lani ustvarile okoli 230 milijonov sta
rih din dohodka od prenočitev, najmanj 
dvakrat toliko pa v penzionski in izven- 
penzionski potrošnji.

Kritični družbeni oceni moramo pod
vreči še skrb za čisto (komunalno), ki ni 
organizirana. Zdraviliški rajon čistijo 
zdraviliški delavci. Vidno pohvalo zasluži
jo udarniški dnevi za urejanje in čiščenje 
zdraviliškega parka pred otvoritvijo hotela 
SAVA. Akcija je vzbudila neverjetno ču
denje pri gostih. Enako velja tudi za ku
linarično razstavo ob sočasnem turistič
nem tednu, ko je bil odprt hotel Sava.

Pred glavno turistično sezono se so
očamo s slabimi napovedmi za obisk tuj
cev. O nekaterih vzrokih smo razpravljali 
že ob drugih priložnostih. Usahnili so tu
di družbeni viri financiranja za zdravili
ško zdravljenje. Umestna so razmišljanja 
o reformi zdraviliške ponudbe. Menimo, da 
je vse to lepo in prav, kajti od lovorik se 
ne da živeti. Ob tem moramo razumno 
ravnati, da bi ne zmaličili srži dejavno
sti, ki si je v preteklosti ustvarila svoj 
sloves. ,Sem spada tudi tradicija kot ne
ke vrste industrijska lastnina. Menim, da 
občutno ožimo zeleno oziroma mirno co
no — predpogoj za uspešno zdravljenje 
— in to tako tvegano, da bo naš obisko
valec užival kuro v razmerah urbane aglo
meracije, iz katere je zbežal v zdravilišče.

Slej kot prej se moramo zavedati, da 
do takega stanja ne pride.

Ob zaključku naj pohvalno omenim de
lo vseh članov upravnega odbora, pred
sednikov in članov komisij, ki so zavzeto

neplačano opravljali svoje naloge.
Ker mi poteče funkcija predsednika 

— vsem hvala za tvorno sodelovanje — no
voizvoljenim članom pa toliko delovne 
vneme, kot so jo izkazali sedanji.

Stane Čujež

******* ★*★★★★**★*★★★★★**★ "Ar 
KOSEC KOSO BRUSI...

Brusijo jo tudi naši vrtnarji, ker go
spodarska usmeritev ne dovoljuje nabave 
niti ene same majhne kosilnice. Držimo 
pesti, da se ne bi skrhale še kose, če...

Kaj pa kosci in park?

**************************
Gosti o sebi in o nas

Zopet je pri nas na zdravljenju naš 
stalni dolgoletni gost tov. OBLAK LEO
POLD, ki smo ga ob tej priložnosti za
prosili za krajši razgovor.

Koliko časa že prihajate v Rogaško 
Slatino?

Letos je 32. leto.
S tem ste tudi po stažu eden najsta

rejših obiskovalcev. Kako gledate na 
Zdravilišče danes z ozirom na tista prva 
leta, ko ste začeli prihajati?

To se pa ne da povedati. V tem času 
se je ogromno spremenilo. Zanimiva raz
lika je pri vsah terapevtskih storitvah, ki 
so bile prej v stari terapiji. Po svoje je 
bila tudi stara terapija vsem priljubljena, 
ker so bili ta m veliki in visoki prostori, 
v katerih je bilo dovolj zraka, medtem ko 
so novi prostori bolj utesnjeni. Neprimer
no boljše pa je v novih prostorih glede 
razporedov, saj kljub velikemu številu pa- 
centov ni nobenega čakanja, kar je v sta- 
reih prostorih bilo, čeprav je bilo pacien
tov veliko manj. Na področju razvoja 
zdravljenja pa je storjen izreden tehnič
ni napredek.

Mislite, da je današnja kvaliteta Zdra
vilišča na evropskem nivoju?

Vse skupaj je tako zasnovano, da je 
na evropskem nivoju. So pa vmes tudi 
posamezni spodrsljaji, ki skoraj niso vred
ni omembe.
lepšem redu. Prav tako pa sem zadovo-
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lepšem redu. Prav tako pa sem zadovo
ljen z zdravstvenimi storitvami, še pose
bej s prof. Zaveršnikom, h kateremu ho
dim na preglede. To je zdravnik, za kate
rega veš, zakaj greš k njemu, saj se zelo 
zavzame in se z njim lahko pogovoriš či
sto po domače.

Kakšna pa se vam zdi zunanja ure
jenost in čistoča okolja?

Vse gradnje, od terapije, preko Do- 
nata in sedaj do Save, so pač povzročile, 
da urejenost ni takšna, kot bi bila sicer. 
Drugače pa je Rogaška, v primerjavi z 
drugimi jugoslovanskimi zdravilišči, močno 
napredovala prav pri zunanji ureditvi, saj 
deluje mladostneje.

Med drugim se bavite tudi s slikar
stvom. Seznanjeni ste, da pri nas občas
no prirejamo likovne razstave v pivnici, ki 
so kar dobro obiskane. Menite, da je to
vrstna ponudba potrebna za goste oz. za 
kraj?

Takšna ponudba je zelo potrebna. Sa
mo škoda, da je tako pomanjkljiva. Mo
ralo bi biti več informiranja. Goste več
krat zanima, če je kakšna razstavljena 
stvar naprodaj, saj bi marsikdo rad kaj 
kupil. Prav tako pa si vsak razstavljalec 
želi, da bi kaj prodal. Zato bi bilo po
trebno, da bi organizator vsaj eno uro 
na da posvetil informiranju in prodaji.

Imate željo, da bi tudi vi kdaj raz
stavljali pri nas?

Seveda, z veseljem bi rad, vendar le 
če bi bila razstava bolje organizirana, da 
bi lahko kaj prodal ali pa da bi Zdravi
lišče odkupilo vsaj eno delo, da bi si na 
ta način povrnil vsaj nekaj stroškov, kajti 
slikarji smo odvisni le od tega, kar pro
damo.

Mislim, da obstajajo vse možnosti, da 
bi do takšne razstave prišlo. Treba se je 
le dogovoriti z organizatorjem. V letoš
njem juliju pridem še enkrat v Rogaško 
in če bi bilo mogoče, bi že takrat raz
stavljal. Prednost bi bila v tem, ker bi 
bil lahko sam prisoten in vsak dan do
ločen čas na razpolago za razne infor
macije. Tako bi morda tudi lažje kaj 
prodal. Kajti nasploh se pri nas v tem 
stabilizacijskem času te stvari slabo pro
dajajo. Stalno bivališče imam sicer v 
Ljubljani, precej pa potujem v Nemčijo, 
od tam imam tudi ženo, ker tam veliko 
lažje kaj prodam.

Imate še mogoče kakšno posebno že
ljo?

Najbolj si želim, tako kot verjetno tudi 
vi sami, da bi bila gradnja čimprej kon
čana, da bi v Rogaški zavladal spet mir, 
kot je bil nekdaj. Človek pa vseeno še 
rad pride v Rogaško, kajti voda je res 
enkratna in po mojem mnenju ji v svetu 
ni enake. Če bi tedaj vodstvo Rogaške to 
kvaliteto znalo prav izkoristiti, bi Roga
ška lahko postala svetovno zdravilišče.

VRELCI — glasilo delavcev Zdravilišča 
Rogaška Slatina, izdajajo ga delavski 
sveti vseh TOZD in SDS Zdravilišča. Izha
ja mesečno v nakladi 800 izvodov in ga 
prejemajo vsi člani delovne skupnosti 
brezplačno. Ureja ga uredniški odbor. 
Glavni in odgovorni urednik: Božo Kolar, 
tehnični urednik Anton Slivnik, lektor Vla
do Kern. Tisk: »Papirkonfekcija« Krško.
Glasilo je oproščeno temeljnega davka 
od prometa proizvodov na osnovi mnenja 
republiškega sekretarja za informacije št. 
421/72.

Leopold Oblak: GRAFIKA

Kje bi bilo potrebno po vašem mne
nju še izboljšati kvaliteto tako na pod
ročju zdravstva kot tudi gostinstva?

Letos, ko se hranim v Savi, imam ob
čutek, da je hrana veliko bolj dietična in 
pravilneje pripravljena, kot je bilo to v 
Zdraviliškem domu. Čeprav sem bil tudi

v glavnem zadovoljen, sem se včasih bal, 
da bom dobil kaj takšnega, kar mi bo 
škodovalo. V Savi pa je hrana idealna. 
Po mojem bi bilo potrebno, da bi ku
harji (razen v Savi) od časa do časa 
opravili kakšen tečaj za pravo dietno ku
hanje. Kar zadeva strežbo, je vse v naj
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